
Referat fra Tandplejer møde d. 28/11 24 
Referent: Inga 

 

1. Godkendelse af sidste referat: Godkendt. Fremadretet bruger vi 
den nye skabelon der ligger i Tandplejermappen 

2. OTP beskrivelse. Har vi ønsker �l hvad vi gerne vil have MK �l at 
fortælle nærmere om?: Gülsum har noteret ønsker som hun giver 
�l Milo 

3. Hvordan går det med undersøgelser af de 18-22-årige?: Diskussion 
om �dsforbrug. De fleste oplever at 30 min er for lidt / svært at nå. 
Vi snakker selv med vores Team om at fordele de ”store ” 
undersøgelser mere ud over dagen hvor det er muligt. 

4. Tandplejerstuderende: Drø�else af erfaringer. Pia informerer om at 
have fokus på det de studerende har særlig interesse i. De kan evt. 
få en ekstra dag mere på det område. Ellers skal de bare følge med 
og prøve så meget som muligt. Fx lakere. De skal have 1 fridag om 
ugen og vi laver afslutende evaluering sammen med den 
studerende.  

5. Fagligt forum. Faglige emner der ønskes taget op i fagligt forum: 
Nogle Tandplejere vil gerne oplæres i påsætning af stålkroner. 

6. Nyt fra TR: intet nyt 
7. Drø�else af PA ansvarlig: Camilla sæter emnet på dagsorden �l 

næste tandlægemøde. 
8. Evaluering af erosionsinfo: vi er ikke helt enige i gruppen, emnet 

tages op igen om ½ år. Vi fortsæter som hid�l. 
9. Til næste møde: vil vi gerne invitere Emma fra rygestop �l at 

fortælle om snus osv. Vi har nemlig brug for en opdatering �l en ny 
pjece om emnet.  
 


